

No. 4643. PROTOCOL RELATING TO AN AMENDMENT TO THE CONVENTION ON INTERNATIONAL CIVIL AVIATION, DONE AT MONTREAL ON 14 JUNE 1954¹

Nº 4643. PROTOCOLE CONCERNANT UN AMENDEMENT À LA CONVENTION RELATIVE À L'AVIATION CIVILE INTERNATIONALE, FAIT À MONTRÉAL LE 14 JUIN 1954¹

RATIFICATIONS

Instruments were deposited with the International Civil Aviation Organization by the following States on the dates indicated and the Protocol entered into force for those States on the same dates:

<i>State</i>	<i>Date of deposit</i>
MALAWI	30 November 1964
ECUADOR	11 January 1965
MALTA	25 May 1965
ZAMBIA	12 October 1965
RWANDA	15 November 1965
ALGERIA	29 November 1965
SAUDI ARABIA ..	25 February 1966
ROMANIA	31 May 1966
SINGAPORE	4 January 1967
CHILE	18 March 1968

Certified statement was registered by the International Civil Aviation Organization on 21 October 1969.

RATIFICATIONS

Les instruments ont été déposés auprès de l'Organisation de l'aviation civile internationale par les États ci-après aux dates indiquées et le Protocole est entré en vigueur à l'égard de ces États auxdites dates :

<i>État</i>	<i>Date de dépôt</i>
MALAWI	30 novembre 1964
ÉQUATEUR	11 janvier 1965
MALTE	25 mai 1965
ZAMBIE	12 octobre 1965
RWANDA	15 novembre 1965
ALGÉRIE	29 novembre 1965
ARABIE SAOUDITE ..	25 février 1966
ROUMANIE	31 mai 1966
SINGAPOUR	4 janvier 1967
CHILI	18 mars 1968

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation de l'aviation civile internationale le 21 octobre 1969.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 320, p. 209, and annex A in volumes 335, 418 and 514.

* Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 320, p. 209, et annexe A des volumes 335, 418 et 514.